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Kokkedal Skole 

Dagsorden til skolebestyrelsesmøde  

d. 1. sept. kl. 17.30 -21.00 

Mødeleder: Torben 

 

 

 

  Kommentarer til referat  

Godkendt 

  Kommentarer til dagsorden  

Godkendt 

  Nyt fra elevrådet – præsentation af den nye formand og næstformand 

Der er valgt ny formand, Shabnam 9.A, og næstformand, Keita 7.C, til elevrådet. 

Shabnam og Keita sidder således også i skolebestyrelsen. Desuden blev der valgt 

repræsentanter til det fælleskommunale elevråd. 

En af elevrådets første opgaver bliver at deltage i processen omkring indretningen af 

kantinen på ØST. Dette skal i gang meget hurtigt, da kantinen på VEST lukker p.g.a. 

ombygning mellem efterårsferien og januar. 

  Peter med nyt fra SFO  

Der er ansat 6 nye personaler for at kunne imødekomme coronakravene om opdeling i  

hold, klasser og nu årgange på forskellige områder ude og inde. 

Der er på SFO’en lavet nogle helt faste rutiner, der kan tilgodese de fleste af de krav/ 

ændringer der måtte komme. 

Noget af økonomien bliver brugt på at opgradere de forskellige baser - herunder nyt 

gulv og et lege-Kokkeby. Udearealerne skal også gøres attraktive, da flere så 

forhåbentlig vælger at være udendørs. Det er et meget stort ønske at få lagt nyt gulv i 

centralrummet, da det er et koldt legegulv. Forhåbentlig kan det lade sig gøre at få 

sparet/ søgt om penge til at kunne gennemføre dette – gerne i forbindelse med 

ombygningen af spor C. 

Skoleårets opstart  

Vi har budt velkommen til 84 nye bh.kl.elever. Modtagelsen foregik i to hold ude på 

 sportspladsen.

Vi har også budt 8 nye ansatte velkommen. Det har bl.a. kunnet lade sig gøre, fordi vi, 

i lighed med de andre skoler, har fået tildelt en ekstra pulje til særlige opgaver/ 

 hænder.

Vi holder os stadig klassevis både ude og inde. Adgang fra havedøren. Eleverne må 

være i deres udeområde og i klasserne. Dog må man godt blande elever på tværs af 

 årgangen eksempelvis på faste tysk/ fransk hold og valgfag. Vi har



 

 

netop accepteret, at man må bruge indearealerne som gruppearbejdspladser. Dog skal 

 disse være opdelt klassevis.

Der arbejdes videre med erfaringerne fra coronauv.- tiden. 

 

 Temaønsker til årets møder – oversigt over temaer i det forgangne skoleår 

 vedhæftes

Helle laver et udkast til årshjul, som sendes til Torben. 

 

Nyt fra formand og skoleleder  

KB: I morgen  d. 2/9 tages det første spadestik til Byens hus kl. 15.30. Renoveringen 

på spor A og PLC er godt i gang. 

 

Vi afholder igen i år Europæisk Sprogdag på skolen d. 25. sept. Grundet Corona-

situationen bliver dagen i år afholdt klasse/årgangsvis. 

Alle talenthold er foreløbig udskudt til efter jul. Dog går First Lego Leauge i gang her 

midt i september. 

 

Lige nu sættes også et projekt i gang på vores 8. årgang – senere på 7. årg. Projektet, 

som også indeholder et lærerkursus, omhandler, hvordan man kan arbejde med at 

 forebygge stress og eksamensangst i udskolingen.

 

  Nyt fra skoleudvalget  

Den boligsociale helhedsplan Kokkedal på Vej ophører pr. 30. juni 2021. I den 

forbindelse har Shabnam, elevrådsformand og med i Ungerådet, startet en indsamling 

af underskrifter i håbet om at Kokkedal på Vej, kan få kommunal støtte til at fortsætte. 

Skolebestyrelsen ser med velvilje på initiativet. 

 Udkast til mødedatoer for kommende år: mand. d. 5/10 – torsd. d. 5/11 – onsd. d. 

 6/1 – tirsd. d. 23/2 – torsd. d.25/3 - onsd. d. 5/5 (årsberetning) – torsd. d. 17/6

Vi forsøger os med to web- møder (1 efterår og 1 forår), hvilket skal afspejles i 

 dagsordenen.

  Evt.  

 

 


